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W związku z wnioskiem Pani Jadwigi Cichoń – Prezesa Zarządu ZAKSA S.A. 

przedkładam celem rozpatrzenia wniosek o wskazanie lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy 

na czas trwania stosunku pracy zasłużonemu działaczowi i trenerowi, który od wielu lat 

przyczynia się do rozwoju siatkówki w Kędzierzynie-Koźlu oraz jest współautorem licznych 

sukcesów Klubu Siatkarskiego ZAKSA S.A. 

Na podstawie § 23 ust. 2 Uchwały Nr XLIII/500/22 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 

24 lutego 2022 roku w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle, która została opublikowana w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Opolskiego z 2022r., poz. 603 z późn. zm., zgodę na najem lokalu 

służbowego wyraża Prezydent Miasta na wniosek zainteresowanego pracodawcy, po 

zasięgnięciu opinii właściwej komisji Rady Miasta. 

Pani Prezes zwróciła się z prośbą o przydział lokalu służbowego na czas trwania stosunku 

pracy dla osoby, która, jak podaje Pani Prezes, jest postacią niezwykle ważną dla Klubu i całego 

miasta. We wcześniejszych latach pełnił rolę trenera drużyny Mostostalu Kędzierzyn-Koźle, 

zdobywając liczne trofea i tytuły, w tym cztery mistrzostwa Polski oraz trzy puchary Polski. 

Jego praca przyczyniła się do ugruntowania pozycji tejże drużyny jako jednej z najlepszych w 

kraju, ponadto wprowadzając Klub na arenę międzynarodową.  

Osoba ta nadal wspiera Klub w roli konsultanta Zarządu, dzieląc się swoim 

doświadczeniem i wiedzą. Jego wkład jest nieoceniony, a jego praca przyczynia się do dalszego 

rozwoju ZAKSY. Ponadto angażuje się aktywnie w projekty skierowane do młodzieży, 

współtworząc sekcje młodzieżowe przy Klubie. Jego działania mają na celu promowanie sportu 

wśród młodzieży i rozwijanie talentów siatkarskich w naszym mieście.  

W związku z powyższym Pani Prezes zwraca się z prośbą o przyznanie w/w osobie 

mieszkania służbowego, które pozwoliłoby mu na dalsze pełnienie swojej roli w Klubie i 

społeczności. Pani Prezes wierzy, jak podaje w piśmie, że dotychczasowe osiągnięcia i 

nieustające zaangażowanie w rozwój siatkówki w Kędzierzynie-Koźlu zasługują na docenienie 

i wsparcie ze strony miasta.  

Wg Pani Prezes przyznanie mieszkania służbowego w/w osobie będzie wyrazem uznania 

dla jego wkładu w rozwój sportu oraz inspiracją dla młodszych pokoleń siatkarzy.  

 

 

PREZYDENT MIASTA                                                                

Sabina Nowosielska 


